



السويس للأسمنت  
Suez Cement  
HEIDELBERGCEMENT Group

**Suez Cement Company**  
K30 Maadi/Ein Sokhna Road  
P.O. Box 2691  
Cairo - Egypt.  
Phone (+2) 02 2522 2000  
Fax (+2) 02 2522 2067

شركة السويس للأسمنت  
الكلو 30 طريق المعادي - العين السخنة  
ص.ب 2691  
القاهرة - مصر.  
تليفون: (+2) 02 2522 2000  
فاكس: (+2) 02 2522 2067

**Messrs: Egyptian Stock Exchange -  
Disclosure Department**

**السادة/ البورصة المصرية - إدارة الإفصاح**

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to our previous disclosure dated 10/9/2018 regarding Helwan Cement Company, a subsidiary of Suez Cement Company (ownership 99.55%), entering into an agreement with Emaar Industries Co. for the sale of its owned White Cement plant, located in Minya Governorate, where the transaction takes place after the demerge of the White Cement plant (which represents around 23% of the book value of Helwan Cement's assets) from Helwan Cement Company, by splitting Helwan Cement Company into two companies.

بالإشارة الي الإفصاح السابق بتاريخ 2018/9/10 بخصوص قيام شركة أسمنت حلوان ش.م.م، وهي شركة تابعة لشركة السويس للأسمنت (نسبة مساهمة 99،55%)، بتوقيع عقد مع شركة إعمار للصناعات لبيع مصنع الاسمنت الأبيض المملوك لشركة أسمنت حلوان ش.م.م، والكائن في محافظة المنيا، علي أن يتم البيع بعد الانتهاء من فصل مصنع الاسمنت الأبيض (والذي يمثل حوالي 23% من القيمة الدفترية لأصول شركة أسمنت حلوان) عن شركة أسمنت حلوان عن طريق تقسيم شركة اسمنت حلوان الي شركتين.

Please be informed that the needed procedures are being fulfilled as follows:

نحيط سيادتكم علما بأنه جاري استكمال الإجراءات اللازمة كالتالي:

- 1- Setting a date for convening of Helwan Cement's EGA to ratify the demerger project on 4/11/2018.
- 2- Suez Cement BOD appointing an Independent Financial Advisor to evaluate the demerged Company from Helwan Cement, which owns the White Cement Plant, abiding with Article 44 of the Listing Rules.

- 1- تحديد موعد لإنعقاد جمعية عمومية غير عادية لشركة أسمنت حلوان لإعتماد مشروع تقسيم الشركة يوم 2018/11/4.
- 2- قيام مجلس إدارة شركة السويس للأسمنت بتعيين مستشار مالي مستقل لتقييم أسهم الشركة الناتجة عن تقسيم شركة أسمنت حلوان ش.م.م. و المالكة لمصنع الاسمنت الابيض، عملاً بنص المادة 44 من قواعد القيد والشطب.

Suez Cement Company undertakes to disclose any further relevant updates on that issue, if any, to the Egyptian Stock Exchange before availing it to the market, and to abide with Article 44 of the Listing Rules.

و نتعهد شركة السويس للأسمنت بالإفصاح عن أي تطورات بهذا الموضوع، إن وجدت، للبورصة المصرية، وذلك قبل الإعلان عنها في السوق، وأنها ستلتزم بأحكام المادة 44 من قواعد القيد.

**Please accept our sincere respects and appreciation.**

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

**Ahmed Morshedy**



احمد مرشدي

مدير علاقات المستثمرين

**Investor Relations Manager**

**21/10/2018**

**2018/10/21**